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országgyűlési képviselő
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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor
Miniszterelnök Úrhoz:

„Tervezi-e a Kormányzat kormánybiztos kinevezését a parlagfű okozta problémák kezelésére?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az elmúlt fél évben számos fórumon, szakemberekkel, civil szervezetekkel, az illetékes minisztériumok
képviselő ivel vitattuk meg a parlagfü problematikáját, a parlagfű elleni küzdelem lehetséges módszereit.
Kizárólag az említett témában, gyakorlatilag egyedülálló módon a Parlament Fenntartható fejlődés bizottsága
kétszer ülésezett az elmúlt egy hónapban, melyet jómagam a Parlagfűmentes Magyarországért Egyesülette l
közösen kezdeményeztem .
A sok megállapítás és a számos javaslat közül egyben minden érintett egyetértett, miszerint a probléma
kezelésére kormányzati szintű koordinációra, kormánybiztos kinevezésére van szükség, aki összefogná a z
ügyben ténykedő és tenni akaró szervezeteket. A központi koordináció annál is fontosabb, hiszen az elmúl t
12 évben kilencszeresére nőtt hazánkban az allergiás szénanáthában szenvedők száma, mely adat többek
között a parlagfű térhódításával hozható összefüggésbe . A becslések szerint ma Magyarországon minden 5 .
ember szenved parlagfűhöz kapcsolt allergiás, illetve asztmás megbetegedésben . Minden elvesztegetett nap
a betegszám folyamatos növekedését jelentheti .
Összességében elmondható, hogy a jelenleg rendelkezésünkre álló ismeretek elégségesek a parlagf ű
visszaszorítására, azonban a kívánt cél elérése érdekében az állami szerepvállalás alapvető fontosságú .
Továbbá, mint már említettem egység alakult ki abban a kérdésben is az illetékes minisztériumok, a szakma ,
a civilek, kormányzati és ellenzéki oldalon egyaránt, hogy a feladatok koordinálására és irányítására fonto s
az azonnali egyszemélyi vezető , kormánybiztos kinevezése .

Arra való tekintettel, hogy a parlagfűvel kapcsolatos problémák kezelése kiemelt és több minisztérium
összehangolt intézkedését igénylő összetett feladat, kérdezem Miniszterelnök Urat :

Tervezi-e a Kormányzat kormánybiztos kinevezését az említett probléma kezelésére? Ha igen ,
mikortól? Amennyiben nem ezúton is kezdeményezem - a szóban forgó komplex problém a
kezelésére - kormánybiztos kinevezését.

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2011 . június 2.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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